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OPENBARE BESLUITENLIJST
GECOMBINEERDE COMMISSIE  

31 OKTOBER 2023
Locatie: Raadzaal
Toelichting: Gecombineerde commissie Bestuur, Samenleving en Grondgebied   

Aanwezig: Albert Brasser (SGP), Corné van Werkhoven (SGP), Eric Boersma (SGP), Anita van 
Schijndel-Bol (CU), Bas Romeijn (CU), Peter Sterrenburg (CU), André Ruikes (CDA), Erno Hartsuiker 
(CDA), Arco Strop (CDA), Tessa Stegman (D66), Remco de Boer (D66), Arne Verwoert (D66), Arjan 
Dekker (VVD), Stavros Barzas (VVD), Jeffrey Dame (VVD), Haci Erdogan (PvdA), Orhan Yilmaz 
(PvdA), Jan Lok (PvdA), Wim van Krimpen (PvdA), René Zonnebeld (PvdA)

Portefeuillehouders: Margreet de Deugd, Ramon Pardo Kruidenier, Jan Willem Boersma en Marten 
Japenga
Griffier: Antoinette Conrad
Voorzitter: Jaco Brand 

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijsten commissie Bestuur en Samenleving en commissie 
Grondgebied dd 19 september 2023

De besluitenlijsten van de commissie Bestuur en Samenleving en de commissie 
Grondgebied, beide van 19 september 2023, worden ongewijzigd vastgesteld.

REGULIER

3 Mondelinge mededelingen college

Burgemeester Boersma informeert de commissie over de stand van zaken rondom de 
crisisnoodopvang van asielzoekers in de Havenkerk. De raad heeft hierover een 
raadsmemo ontvangen.

BESPREEKPUNTEN

4 Vaststelling tweede wijziging Gemeenschappelijke Regeling SVHW - Voorstel

In de commissie wordt nog een enkele aanvullende vraag gesteld.
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 14 november 2023.

5 Aandelen Stedin toetreding rijksoverheid - Voorstel

Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 14 november 2023.

6 Overname Fris Facilitair B.V. door de GR Sociaal - Voorstel
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Wethouder de Deugd zegt toe de financiële en sociale rapportage van de bv FrisFacilitair 
ter info naar de raad door te sturen. 

Dit raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 14 november 2023.

7 Raadsvoorstel verstrekken energietoeslag 2023 - Voorstel

De commissie wil graag de uitkering in 1 termijn verstrekken en verzoekt de wethouder dit 
aan te passen onder beslispunt c van het raadsvoorstel.
Daarnaast wil de commissie inzicht in de rijksvergoeding ten opzichte van de verdeling in 
de uitkering en aantallen in de groep tot 120% en de groep 120% - 130%. Wethouder De 
Deugd zegt toe dit voor de raadsvergadering van 14 november aan te leveren.  

Dit raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raad van 14 november 2023.

8 Wipmolen-locatie - Raadsinformatiebrief

De commissie is blij met de plannen die nu voorliggen voor het "oude Wipmolen terrein". 
Het is fijn dat er na een lange periode invulling gegeven kan worden aan dit stukje van 
Alblasserdam. 
Daarnaast spreken ze hun zorgen uit over de oplossing van de parkeernorm door de locatie 
Participand hierin te betrekken. Voor veel fracties is dit geen oplossing. Wethouder De Gier 
zegt toe op korte termijn terug te komen op de parkeermogelijkheden, waarbij hij de scoop 
van 100 meter zal verbreden en aan zal geven wat alternatieve mogelijkheden zijn. 

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief  als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 14 november 2023.

9 Beantwoording vragen D66 raadsfractie BP Oost-Kinderdijk 187a inzake rookkanalen 
- Raadsinformatiebrief

Remco de Boer vraagt de wethouder of de notulen van de rechtbank er al zijn en naar de 
stand van zaken richting de projectontwikkelaar. Wethouder de Gier geeft hierop antwoord 
en vraagt de griffie om het gezegde uit de raadsvergadering van 22 februari 2022 schriftelijk 
uit te werken. 

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 14 november 2023.

10 Raadsvragen Chemours - Raadsinformatiebrief

De commissie geeft aan zeer betrokken te zijn bij het onderwerp Chemours en vraagt het 
college om de raad mee te nemen in dit dossier en op de hoogte te houden van de stand 
van zaken. Wethouder Japenga geeft aan dat het college acteert op de momenten die er 
toe doen en aandacht zal hebben voor de communicatie richting de burgers en de raad. 

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 14 november 2023.

11 Raadsmemo aanpak jaarwisseling 2023-2024 - Memo

Corné van Werkhoven (SGP) vraagt aandacht bij het college op dit onderwerp. De 
commissie vraagt de portefeuillehouder ook aandacht te hebben voor eventuele effecten 
van het vuurwerk op de asielzoekers uit oorlogsgebieden. Portefeuillehouder burgemeester 
Boersma zegt toe na te vragen of er bij de betrokken mensen een wens bestaat voor een 
vuurwerkvrije zone. Verder benadrukt hij het melden van vuurwerkincidenten en benoemt 
hij de verantwoordelijkheid van ouders. 

De commissie adviseert de raadsmemo als ingekomen stuk te agenderen voor de raad van 
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14 november 2023. 

SLUITING

12 Rondvraag

Remco de Boer (D66) vraagt de portefeuillehouder naar de status van zijn vragen inzake 
de signalering bij de brug. Wethouder Japenga geeft aan dat er een memo aankomt met de 
beantwoording van deze vraag en nog enkele andere openstaande vragen.

Tessa Stegman (D66) vraagt of het college op de hoogte is van twee ingekomen brieven 
met initiatiefvoorstellen vanuit de jeugd over speeltoestellen. Wethouder Japenga geeft aan 
deze brieven te kennen en geeft aan dat deze verzoeken opgepakt zullen worden. 

André Ruikes (CDA) benoemt een mail die de raad heeft ontvangen in het kader van 
cybersecurity en privacy. Hij is voor bewustwording maar vraagt zich af of dit de juiste 
manier is. Wethouder Pardo Kruidenier neemt zijn reactie mee.

13 Sluiting

Niets meer aan de orde zijn sluit de voorzitter om 22.35 uur de vergadering en dankt een 
ieder voor zijn inbreng.


